
                                                                                                                                                                                                                                                               
PROTOKÓŁ Nr 6 /2007 

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
z dnia 29 marca 2007 r. 

  
W posiedzeniu udział wzięli : 
a/ trzech  członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /nieobecny M. Mnich/  
b/ Sławomir Miluski – Dyrektor Zespołu Szkół 
c/ Iwona Warkocka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gogolewie 
d/ Elżbieta Fryckowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej 
e/ Gabriel Konkel – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Motarzynie  
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Organizacja wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży – wykorzystanie 

środków budżetowych, 
4. Podejmowane inicjatywy w celu rozwoju kultury fizycznej w szko łach –      

osiągnięcia szkół w tym zakresie 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1- 2 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdzi ła porządek obrad. 
 
Ad 3 
 Wykorzystanie środków na wypoczynek zimowy dzieci i młodzieży: 
a/ Sławomir Miluski – poinformował, że na organizację wypoczynku zimowego 
przeznaczono 5 tys. zł / 3tys. z programów Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz 2 tys zł ze Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół – 
Edukacja dla Przyszłości. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
b/ Elżbieta Fryckowska poinformowała, że w zorganizowanej formie wypoczynku 
zimowego brało udział 121 dzieci , w 6 grupach w Szkołach w Dębnicy Kaszubskiej i 
Borzęcinie. Środki z budżetu to kwota 2.500 zł. Wyżywienie i napoje zakupiono ze 
środków własnych tj. od sponsorów. Sprawozdanie z przebiegu stanowi załącznik Nr 
2 do protokołu. 
 
c/ Iwona Warkocka – udział brało 20 dzieci. Otrzymano kwotę 891,25 zł. 
Sprawozdanie z przebiegu stanowi za łącznik Nr 3 do protokołu. 
 
d/ - poinformował, że zajęcia odbywały się w Motarzynie i Budowie. Otrzymano 1.300 
zł. PKS Bytów sponsorował dowóz uczniów na zajęcia. Sprawozdanie stanowi 
załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Ad 4 
 
a/ Sławomir Miluski poinformował, że rozwój sportu jest ofertą dla uczniów, którzy się 
garną do imprez sportowych i zajęć pozalekcyjnych. W tym roku po raz pierwszy 
została w zajęcia sportowe włączona młodzież trudna. Poza zajęciami lekcyjnymi w 

 



ramach UKS organizujemy dodatkowe zajęcia, które prowadzą nauczyciele w-f 
dofinansowane z gminy dla klas sportowych. SKS p łatne są z budżetu szkoły. Każdy 
nauczyciel w-f prowadzi 2 godziny zajęć społecznie. 
Osiągnięcia: 

- V  miejsce mistrzostw  woj. Pomorskiego w pi łce  koszykowej   
- III miejsce w lidze wojewódzkiej Kadetek UKS Viktoria  
- Mistrzostwo powiatu w piłce ręcznej dziewcząt 
- III miejsce półfinały wojewódzkie  
- I  miejsce w piłce siatkowej dziewcząt w powiecie  
- I miejsce w piłce ręcznej chłopców w powiecie  
- I miejsce w piłce siatkowej  chłopców w powiecie  
- Udział w półfinałach w piłce siatkowej dziewcząt  
- Uczniowie uczestniczyli we wszystkich zajęciach lekcyjnych.  

proponuje aby we wszystkich szkołach podstawowych ukierunkowano klasy V i VI 
np. w piłce koszykowej.  
 
Dyrektorka Szkoły Podstawowej w Gogolewie – p. I. Warkocka  
W mojej szkole jest brak pory do zajęć sportowych, zajęcia odbywają się w holu – 
zimą , latem na boisku. Następnym problemem jest transport , nie  mamy możliwości 
wyjazdów na zawody sportowe. Nasze dzieci są dobre w biegach  
 
Szkoła podstawowa Dębnica Kaszubska – dyrektor E. Fryckowska  
Zajęcia odbywają się nieciekawie z uwagi na dużą liczbę dzieci na sali gimnastycznej 
było 50 uczniów jednocześnie. Wszystkie zajęcia popołudniowe prowadzone są 
społecznie. Gimnastyka korekcyjna klas1-3 prowadzone są w ramach godzin 
dyrektorskich. W tym roku oprócz SKS  prowadzimy również grupę czirliderek oraz 
zespół  taneczny.   
Finał powiatowy w piłce koszykowej dziewcząt – obecnie jadą na zawody  
wojewódzkie.  
Czirliderki brały udział przeglądzie powiatowym oraz w piłce nożnej w randze 
powiatowej.  
Nauczyciele pisali programy i otrzymali środki z których dzieci jeździły na basen z 
programu sport po godz. 16.00 . Czirliderki zosta ły ubrane z programu „Równać 
Szanse”. 
 
Szkoła Podstawowa Motarzyno – Dyrektor G. Konkel  
Od roku dzieci UKS, który otrzymał z budżetu 5.000 zł Prowadzimy zajęcia 
pozalekcyjne 2 godz. w klasach 4-6, zajęcia korekcyjno - sportowe w klasach 1-3. 
pozostałe zajęcia pozalekcyjne prowadzone są społeczne. Największym problemem 
jest dowóz dzieci na zajęcia pozalekcyjne. Z programu „Nauka P ływania” – wyjazdy 
do aquaparku. „Sport po godz. 16”. Również szanse mają matki wraz z dziećmi na 
zajęciach z aerobiku w godzinach popo łudniowych. Uczniowie korzystają również z 
boiska K.S „Błękitni”. Nasze potrzeby to: wybudowanie sali gimnastycznej, boiska do 
piłki ręcznej oraz autobus do dowozu dzieci.  
Sukcesy: 

- mamy osiągnięcia w biegach przełajowych  
- I miejsce w Ustce  
- I miejsce w siatkówce chłopców i dziewcząt  
- IV miejsce w powiecie w siatkówce 

 



Organizujemy zawody na szczeblu szkolnym w tenisie sto łowym wraz z Dębnicą 
Kaszubską organizujemy zawody w piłce ręcznej. Szkoła organizuje również biegi 
majowe im. Tadeusza Koguta – zapraszamy wszystkie szkoły.  
 
Propozycje: 

1) Dyrektor Miluski  proponuje zaciśnięcie współpracy z nauczycielami 
wychowania fizycznego ze szkół podstawowych i Gimnazjum  

2) Zorganizowania wspólnego spotkania Sportowego o charakterze turniejowym 
na sali w Gimnazjum. 

3) Dyrektor Konkel – w nasze szkole możemy prowadzić zajęcia pozalekcyjne 
dla młodzieży gimnazjum np. w siatkówce które prowadzili by nauczyciele w-f 
w Motarzynie.  

 
Wniosek  
w Gimnazjum otworzyć ciąg klas sportowych od 1do 3 i na to może otrzymać 
subwencje z Ministerstwa.  
Komisja proponuje aby od przyszłego roku szkolnego Gmina sfinansowa ła zajęcia 
pozalekcyjne  

- Gogolewo - Motarzyno - 2godz. 
- Dębnica Kaszubska - 4godz.  

 
Sprawy bieżące  
Przewodniczący przedstawił pismo ze stowarzyszenia „Speranda” skierowane do 
Wójta, Przewodniczącego Rady i Komisji Oświaty.  
 
Protokołowała: Irena Tkaczyszyn                                      Przewodnicz ąca Komisji 
                                                                                               Kultury i O światy 
                                                                                                Sportu i Turystyki  
                                                                                                  
                                                                                                / -/ Jadwiga Karaś  

 


